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Rada Miasta Golubia-Dobrzynia 

Radni-Sesja 

Protokół 6/2025 

XVI Sesja Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w dniu 2025-05-06  

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miasta 

Obrady rozpoczęto 2025-05-06 o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 15:48 dnia 

2025-05-06. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Izabela Borkowska 

2. Katarzyna Godlewska 

3. Franciszek Leszek Jagielski 

4. Wojciech Kurek 

5. Monika Kwidzyńska 

6. Piotr Paweł Rybiński 

7. Krzysztof Skrzyniecki 

8. Katarzyna Wilangowska 

9. Szymon Wiśniewski 

10. Iwona Zwierzchowska 

11. Sebastian Chojnacki - spóźnienie 

 

Nieobecni: 

1. Łukasz Pietrzak 

2. Marek Stawski 

3. Aleksander Janusz Wichrowski 

4. Konrad Emil Zaporowicz 

 

Zaproszeni goście: Burmistrzyni Dominika Piotrowska, Zastępca Burmistrzyni Piotr 

Kowalczyk, Sekretarz Miasta Agnieszka Matyjasik, Skarbnik Miasta Barbara Suchocka, 

Radca Prawny Justyna Cieplińska, Radca Prawny Dariusz Chyła, Kierownik MZOO Anna 

Nowak-Jeka, Dyrektor Domu Kultury Paulina Gralik, Prezes MZWiK Izabela 

Lewandowska, Prezes PEC Ryszard Jagielski, Dyrektor MiPBP Ewa Kaźmierkiewicz, 

Kierownik OSiR Przemysław Mamrot, Dyrektor PP Małgorzata Brzóska, Dyrektor SP1 

Piotr Kurkowski, Dyrektor ZSM Piotr Floerke, Kierownik WI Justyna Stokowska, Kierownik 

WK Dawid Jarecki, Zastępca Kierownika WI Marta Jaworska. 

 

1. Otwarcie Sesji. 
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O godzinie 13:00 Przewodnicząca Rady Miasta p. Monika Kwidzyńska otworzyła obrady XVI Sesji 

Rady Miasta Golubia-Dobrzynia kadencji 2024-2029 i przywitała obecnych radnych oraz gości. 

Przypomniała także o obowiązku informacyjnym RODO. 

Po rozpoczęciu obrad, przeszła do kolejnego punktu, czyli stwierdzenia kworum.  

2. Stwierdzenie kworum. 

Na podstawie listy obecności, stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu, Przewodnicząca 

Rady stwierdziła, że na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestnicy 10, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Miasta może obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

3. Wybór Sekretarza obrad: 

 a) Wiceprzewodniczący Krzysztof Skrzyniecki. 

Głosowano w sprawie: 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Skrzyniecki. 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Izabela Borkowska, Katarzyna Godlewska, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, 

Monika Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Katarzyna Wilangowska, Szymon 

Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Sebastian Chojnacki, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 

 
3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad. 

Przewodnicząca Monika Kwidzyńska spytała, czy ktoś wnosi zmiany do porządku obrad. Zgłosił się 

radny Piotr Rybiński z wnioskiem o nieodczytywanie projektów uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał  

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (10) Izabela Borkowska, Katarzyna Godlewska, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, 

Monika Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Katarzyna Wilangowska, Szymon 

Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Sebastian Chojnacki, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 

5. Przyjęcie protokołu z: 

 a) X Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 17 grudnia 2024 r.; 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 17 grudnia 2024 r.; 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Izabela Borkowska, Katarzyna Godlewska, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, 

Monika Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Katarzyna Wilangowska, Szymon 

Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Sebastian Chojnacki, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 

 

 b) XIV Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 4 marca 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 4 marca 2025 r. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (9) Izabela Borkowska, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, Monika Kwidzyńska, Piotr 

Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Iwona 

Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Godlewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Sebastian Chojnacki, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 

 

 c) Nadzwyczajnej XV Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 15 kwietnia 2025 r.; 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z Nadzwyczajnej XV Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dn. 15 kwietnia 

2025 r.; 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Izabela Borkowska, Katarzyna Godlewska, Franciszek Leszek Jagielski, Wojciech Kurek, 

Monika Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Szymon Wiśniewski, Iwona 

Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Wilangowska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Sebastian Chojnacki, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 

 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z 

prac w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miasta pani Monika Kwidzyńska przeszła do kolejnego punktu obrad i 

udzieliła głosu przewodniczącym komisji, którzy w okresie międzysesyjnym zwołali posiedzenia 

komisji. Sprawozdania z posiedzeń komisji przedstawili:  

• Przewodnicząca Komisji Budżetu radna Iwona Zwierzchowska – komisja budżetu w dniu 18 

marca 2025 r; 

Przewodnicząca Monika Kwidzyńska ponownie wywołała kworum.  
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Na podstawie listy obecności stwierdzono obecność 11 radny, 4 nieobecnych.  

Obecni: 

1. Izabela Borkowska 

2. Sebastian Chojnacki 

3. Katarzyna Godlewska 

4. Franciszek Leszek Jagielski 

5. Wojciech Kurek 

6. Monika Kwidzyńska 

7. Piotr Paweł Rybiński 

8. Krzysztof Skrzyniecki 

9. Katarzyna Wilangowska 

10. Szymon Wiśniewski 

11. Iwona Zwierzchowska 

 

Nieobecni: 

1. Łukasz Pietrzak 

2. Marek Stawski 

3. Aleksander Janusz Wichrowski 

4. Konrad Emil Zaporowicz 

 

• Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Spraw Komunalnych radny Szymon Wiśniewski – 

komisje w dniach 18 marca oraz 15 kwietnia 2025 r.; 

• Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Wojciech Kurek – komisje w dniach 27 marca 

oraz 24 kwietnia 2025 r.;  

• Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Izabela Borkowska – komisje 

w dniach 11 marca i 1 kwietnia 2025 r.; 

• Przewodnicząca Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Monika Kwidzyńska – odczytała 

sprawozdanie komisji oświaty – komisja w dniu 8 kwietnia 2025 r.  

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia z działalności w okresie 

międzysesyjnym w tym z wykonania uchwał. 

Po przedstawieniu sprawozdań z posiedzeń komisji Rady Miasta, Przewodnicząca Monika 

Kwidzyńska przeszła do kolejnego punktu obrad, udzielając głosu Burmistrzyni Miasta Golubia-

Dobrzynia pani Dominice Piotrowskiej. Burmistrz Miasta przedstawiła sprawozdanie z działalności 

w okresie międzysesyjnym. Pani Burmistrz udzieliła głosu Dyrektorowi Domu Kultury p. Paulinie 

Gralik, która przedstawiła co wydarzyło się w Domu Kultury w okresie międzysesyjnym. Kolejno 
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głos zabrał Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Przemysław Mamrot, który przedstawił 

sprawozdanie z działań w okresie międzysesyjnym w OSiR. Burmistrz p. Dominika Piotrowska 

poprosiła o zabranie głosu p. Ewę Kaźmierkiewicz o przedstawienie sprawozdania z działalności 

MiPBP w okresie międzysesyjnym. Głos zabrała także Radca Prawny Justyna Cieplińska, Zastępca 

Burmistrzyni Piotr Kowalczyk, a sprawozdanie z wykonania uchwał odczytała Sekretarz Miasta 

Agnieszka Matyjasik.  

8. Przerwa w obradach. 

W tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Monika Kwidzyńska 

zarządziła 10 minutową przerwę. 

9. Podjęcie uchwał: 

Przewodnicząca Rady Miasta Monika Kwidzyńska: „Proszę Państwa, wywołamy ponownie po 

przerwie kworum. Dziewięciu radnych jest obecnych, 6 nieobecnych. Także możemy podejmować 

wiążące decyzje. Proszę Państwa, w kolejnym punkcie mamy podjęcie uchwał. Zanim przejdziemy 

do podjęcia uchwał, poprosiłabym Panią Skarbnik o to, żeby przybliżyła nam uchwały dotyczące 

budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej dla miasta Golubia-Dobrzynia. Oddaję głos Pani 

Skarbnik.” 

Radna Izabela Borkowska: „Pani Przewodnicząca, bo ja mam problem tutaj chyba z kworum.” 

Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „To jeszcze raz.” 

Radna Izabela Borkowska: „Dziękuję.” 

Przewodnicząca Rady Miasta Monika Kwidzyńska: „Dziesięciu radnych obecnych, 5 nieobecnych. 

Także sytuacja nam się zmieniła. Dziękuję bardzo Pani Radnej za zwrócenie uwagi. I oddaję głos 

Pani Skarbnik.” 

Obecni: 

1. Izabela Borkowska 

2. Sebastian Chojnacki 

3. Katarzyna Godlewska 

4. Wojciech Kurek 

5. Monika Kwidzyńska 

6. Piotr Paweł Rybiński 

7. Krzysztof Skrzyniecki 

8. Katarzyna Wilangowska 

9. Szymon Wiśniewski 

10. Iwona Zwierzchowska 
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Nieobecni: 

1. Franciszek Jagielski 

2. Łukasz Pietrzak 

3. Marek Stawski 

4. Aleksander Janusz Wichrowski 

5. Konrad Emil Zaporowicz 

 

Skarbnik Miasta Barbara Suchocka: „Szanowni Państwo, wprowadzone zmiany w budżecie Miasta 

Golubia-Dobrzynia zarówno dotyczą dochodów, jak też i wydatków. Istotne zmiany po stronie 

dochodów to jest przyjęcie planowanej kwoty w wysokości 648680,00 zł., w związku z udzieloną 

pomocą finansową na realizację zadania Poprawa stanu technicznego ul. Słuchajskiej w Golubiu-

Dobrzyniu od skrzyżowania z drogą powiatową nr 2111C do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 

569. Planowana kwota jest prowadzona zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków 

przeznaczona na realizację tego zadania. Wprowadzamy również kwotę dochodu w wysokości 

595000,00 złotych z tytułu dotacji, którą miasto Golub-Dobrzyń otrzyma w 2025 roku na realizację 

projektu grantowego Cyberbezpieczny Samorząd. Ta sama kwota zostaje wprowadzona po stronie 

wydatków. Tam zostają również zabezpieczone jeszcze wkład własny, który jest w minimalnej 

wysokości. Otrzymaliśmy środki w wysokości 73205,55 zł. z tytułu opłaty za zezwolenie na 

sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym. Tożsama kwota wprowadzona jest zgodnie 

z programem przeciwdziałania narkomanii i alkoholizmowi. Z uwagi na otrzymaną dywidendę od 

naszej spółki przedsiębiorstwa energetyki cieplnej w wysokości 500000,00 zł. zostaje ona również 

wprowadzona do budżetu miasta Golubia-Dobrzynia i zostaje ona przeznaczona na realizację 

zadania inwestycyjnego polegającego na budowie drugiego zbiornika retencyjnego na wodę pitną 

na ujęciu wody przy ul. Źródlanej w Golubiu-Dobrzyniu. W tym momencie będą realizowane prace 

związane z wykonaniem projektu. Później zostanie wyłoniona firma do realizacji zadania. 

Otrzymaliśmy również dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Toruniu w kwocie 41930,00 zł. na nasadzenia drzew i krzewów na terenach zielonych w 

mieście Golubiu-Dobrzyniu. Tożsama kwota zostaje wprowadzona do budżetu po stronie 

wydatków, oczywiście powiększona o wkład własny. Jak już wcześniej wspomniała Pani Burmistrz, 

otrzymaliśmy również kwotę 80000,00 złotych. To jest też dotacja na realizację zadania remont 

tzw. Domku pod Kapturem w Golubiu-Dobrzyniu. Środki te zostają zabezpieczone na zadania 

majątkowe, oczywiście zwiększone o wkład własny. Natomiast jeżeli chodzi o wydatki, które są 

planowane, zwiększone w budżecie miasta Golubia-Dobrzynia, oprócz tych, które omówiłam, to 

jest przekazanie środków na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej w wysokości 9000,00 

zł., celem wsparcia finansowego na doposażenie wymiany wyeksploatowanego sprzętu 

ratowniczo-gaśniczego oraz bieżące funkcjonowanie komendy. Planujemy również wykonać 

dokumentację do projektu kompleksowa termomodernizacja budynku przedszkola publicznego 

numer 2 przy ul. Szkolnej z zastosowaniem odnawialnych źródeł energii. Na realizację tej 
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dokumentacji zaplanowana jest kwota 40000,00 złotych. Z uwagi na rozliczanie wydatków i 

dochodów z roku 2024 na zadania znaczone są środki przeciwdziałania alkoholizmowi, ochrona 

środowiska i gospodarka odpadami komunalnymi. Po stronie wydatków zostają wprowadzone 

środki, które były niezrealizowane w roku 2024. W zakresie zadań przeciwdziałania alkoholizmowi 

i narkomanii wprowadzamy kwotę, już, jedną chwileczkę, 24325,11 zł., gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 438221,84 zł. oraz ochrona środowiska 21560,88 zł. Zaplanowaliśmy również w tej 

uchwale środki na realizację zadania rozbudowa Piaskowej Przystani o siłownię zewnętrzną i 

urządzenia z portów wodnych. To jest wysokość 110000,00 zł. Planowana wartość dofinansowania 

to jest 50000,00 zł. Po dochodach zostaną te środki wprowadzone w momencie podpisania 

umowy dotacyjnej. Po wprowadzonych zmianach budżet jest budżetem deficytowym w wysokości 

614494,70 zł., ale deficyt wynika z faktu wprowadzenia konieczności i obowiązku wprowadzenia 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających z 

rozliczenia dochodów i wydatków nimi sfinansowanych. To kwota 362915,00 zł. Mamy ochronę 

środowiska, alkoholówkę oraz gospodarkę odpadami komunalnymi oraz kwota 251579,44 zł., 

którą miasto dostało na realizację zadania Cyberbezpieczny Samorząd. Środki znajdują się na 

koncie i muszą być wprowadzone w roku 2025 po stronie wydatków. Jeżeli chodzi o Wieloletnią 

Prognozę Finansową, to została ona dostosowana do wprowadzonych zmian. Wysokość 

planowanego zadłużenia miasta nie ulega zmianie. Skorygowano załącznik do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej w zakresie przedsięwzięć inwestycyjnych, czyli Cyberbezpieczny Samorząd. 

Limit wydatków do kwoty 110629,00 zł., to są wydatki bieżące oraz wydatki majątkowe 789626,00 

zł. oraz zmniejszono limity do przebudowy ul. Konopnickiej do kwoty 3534190,86 zł. Dziękuję 

bardzo.” 

Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Widzę, że tutaj z pytaniem do Pani Skarbnik zwraca się 

Pan Radny Krzysztof Skrzyniecki.” 

Radny Krzysztof Skrzyniecki: „Dziękuję Pani Przewodnicząca za głos. Pytanie może nie tyle do Pani 

Skarbnik, ale do tego co Pani Skarbnik przeczytała odnośnie dywidendy i 500000,00 złotych, które 

zostają przeznaczone na wybudowanie zbiornika. Ja wiem z czym to się wiąże, dlaczego jest ten 

zbiornik budowany, ale ja myślę, że należy nam mieszkańcom się jakieś wyjaśnienie może i słowo 

na temat tej inwestycji wypowiedziane przez Panią Prezes Miejskiego Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji. Ponieważ dywidendy zawsze są wydawane na rzeczy, które są potrzebne, budzą też 

wiele emocji, bo niektórym się wydaje, że są potrzebne, niepotrzebne, a ta inwestycja w moim 

mniemaniu jest bardzo potrzebna i ja bym chciał o wyjaśnienie tej kwestii przez Panią Prezes. 

Dziękuję bardzo.” 

Prezes MZWiK Izabela Lewandowska: „Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz, Wysoka Rado. Ja, 

przede wszystkim, bardzo chciałam podziękować za to, że Państwo pochylacie się nad tym 

problemem, bo tak jak Pan Krzysztof powiedział, to jest bardzo ważne zadanie dla miasta Golubia-

Dobrzynia. W tej chwili na stacji uzdatniania wody mamy jeden zbiornik na wodę pitną. On ma 
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pojemność 400 metrów. A planujemy wybudowanie jeszcze drugiego, dlatego że z tym jednym 

zbiornikiem my tak naprawdę nawet nie możemy dokładnie przeprowadzić prac konserwacyjnych, 

bo mamy tylko jeden. My nie możemy go w tej chwili wyłączyć, bo miasto zaopatrywane jest w 

wodę jak gdyby 24 godziny na dobę. Bardzo się cieszę, że znalazły się pieniądze, żeby podjąć takie 

wyzwanie i przygotować się do budowy tego zbiornika. Zbiornik będzie mniejszy, tak zakładamy 

przynajmniej, że ma być mniejszy, bo potrzebny nam jest w tej chwili drugi zbiornik 200 m 

sześciennych. I tak naprawdę sami Państwo wiecie, że zarówno ja, jak i tutaj kolega z PEC-u 

pracujemy na infrastrukturze krytycznej w tej sytuacji, która teraz jest geopolitycznej. Są to bardzo 

ważne zadania. My oprócz tego przeprowadzamy też modernizację studni na ujęciu wody, które 

nie były tak naprawdę remontowane od kilkunastu lat. W tej chwili mamy już przeprowadzoną 

modernizację jednej studni. Teraz podpisałam umowę i w tym tygodniu będzie przeprowadzona 

modernizacja kolejnej studni. Mamy tych studni 5, o które musimy dbać, ponieważ Państwu wodę 

musimy, mieszkańcom naszego miasta, dostarczyć na czas. Wodę odpowiedniej jakości. Także 

bardzo się cieszę i bardzo jeszcze raz dziękuję za pochylenie się i za wprowadzenie w ogóle tego 

zadania do budżetu miasta. Mam nadzieję, że uda się to zrobić jak najszybciej, żeby zapewnić 

ciągłość dostaw wody dla naszych mieszkańców. Ja w tej chwili jeszcze bym nie chciała mówić, jak 

wygląda w spółce MZWiK, dlatego że jesteśmy cały czas, tak naprawdę Pani biegła bada nasz bilans 

za poprzedni rok i po zakończeniu tego badania przez biegłego, też bym tutaj chciała, jeżeli 

Państwo pozwolą, nie wiem, czy to będzie kolejna sesja, czy jeszcze na następnej zabrać głos, 

opowiedzieć, co udało się zrobić w spółce, w zeszłym roku, bo też nadrabiamy zaległości, które 

powstały, modernizujemy wiele rzeczy, naprawiamy kanały. Niestety nie są to rzeczy 

spektakularne, że wszyscy to widzą, bo to się tak dzieje po prostu pod ziemią, ale musimy zapewnić 

stały dostęp wody i stały odbiór ścieków, bo naprawdę bez tych zadań, których tak naprawdę nie 

widać, gdzie tej modernizacji miasto nie będzie istniało, bo do jakiejś katastrofy epidemiologicznej 

nie jest daleko, ale walczymy, żeby to wszystko funkcjonowało, żebyście Państwo mieli wodę 

dobrej jakości, żeby ścieki były odbierane na czas. Też mamy wiele zadań związanych z pracami 

deszczowymi na terenie miasta, bo tak jak mówiłam już wcześniej, dostaliśmy decyzję, to jeszcze 

była 3 lata temu, na wybudowanie separatorów ropopochodnych, które zbierają i oczyszczają te 

wody, które z naszych dróg wpływają albo do strugi, albo do rzeki. I temu zadaniu też musimy 

sprostać, mimo że to zadanie było rozłożone na kilka lat. Ja się muszę z tym zmierzyć w przeciągu 

dwóch lat, bo wcześniej nie było środków, żeby to zadanie tak naprawdę wykonać w takim 

harmonogramie, jak był zakładany. Także na kolejnej sesji bym też poprosiła o to, żebym mogła 

przedstawić po oczywiście badaniu bilansu, jak wygląda sytuacja spółki za poprzedni rok i co się 

udało zrobić. Dziękuję bardzo.” 

Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo Pani Prezes. Głos chciała zabrać Pani 

Burmistrz. Oddaję głos Pani Dominice Piotrowskiej.” 
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Burmistrzyni Dominika Piotrowska: „Szanowni Państwo, wysłuchali Państwo wypowiedzi Pani 

Prezes. My ostatnie miesiące bardzo intensywnie pracowaliśmy nad tym, żeby pochylić się nad 

tym zbiornikiem wody. Nie jest to absolutnie spektakularna inwestycja. Moglibyśmy tą dywidendę 

500000,00 złotych wziąć i zrobić mnóstwo naprawdę spektakularnych wydarzeń, imprez dla 

mieszkańców. Jednakże dzisiaj radni odpowiedzialnie się nad tym pochylą, żeby pobudować 

inwestycję niewidoczną dla oczu, mało spektakularną, ale bierzemy odpowiedzialność za naszych 

mieszkańców, za nasze działania i pobudujemy z dywidendy PEC-u właśnie taki zbiornik na wodę 

dla naszych mieszkańców. Chcemy, żeby mieszkańcy poczuli się zaopiekowani, Przez ostatnie 10 

lat nic się na tym nie pochylił. Nie bardzo słyszałam jakiekolwiek głosy, żeby pobudować ten 

zbiornik na wodę,która jest niezbędna. Tak jak Pani Iza powiedziała, mamy tylko jeden. Nie 

możemy go konserwować, wyczyścić z uwagi na to, że moglibyśmy odciąć wtedy mieszkańców od 

wody. Więc tutaj chciałabym wyjaśnić tą dywidendę z PEC-u, przeznaczymy na zbiornik na wodę 

dla mieszkańców, który będzie na bazie właśnie spółki. Dziękuję bardzo.” 

Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Dziękuję Pani Burmistrz. Czy są jeszcze jakieś pytania do 

Pani Skarbnik odnośnie uchwał dotyczących budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej? Czy ktoś 

z Radnych chciałby zadać jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Przejdźmy zatem do podejmowania 

uchwał. Przyjęliśmy wniosek na samym początku dzisiejszej sesji o tym, żeby tych uchwał nie 

odczytywać. One były dla Państwa dostępne na eSesji. Mieszkańcy również z treścią uchwał mogą 

się zapoznać, więc przechodzimy do głosowania.” 

 a) uchwała w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

najmu; 

Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu; 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Katarzyna Godlewska, Wojciech Kurek, Monika 

Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Katarzyna Wilangowska, Szymon 

Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Franciszek Leszek Jagielski, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 
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 b) uchwała zmieniająca uchwałę nr XXXIII/193/2017 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z 

dnia 24 stycznia 2017 r. w sprawie ustalenia zasad sprzedaży komunalnych lokali 

mieszkalnych oraz warunków udzielenia bonifikat od ceny lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Golub-Dobrzyń na rzecz 

najemców; 

Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Tak, oddaję głos Pani Burmistrz.” 
 
Zastępca Burmistrzyni Piotr Kowalczyk: „Szanowni Państwo, mieszkańcy właściwie, w tej uchwale 
zamieszczona jest informacja odnośnie możliwości wykupu lokali komunalnych z bonifikatą 95%. 
Czyli za wartość 5% mogą mieszkańcy, oczywiście po pozytywnym przegłosowaniu tejże uchwały, 
wykupować lokale na swoją własność. 5%, myślę, że to zachęci wielu mieszkańców do tego, aby 
nabyć nieruchomość, w której do tej pory mieszkają, na swoją własność i czuć się bezpiecznie u 
siebie, u siebie na swoim.” 
 
Burmistrzyni Dominika Piotrowska: „Tutaj ta uchwała była dyskutowana wśród radnych i tutaj 
chciałabym bardzo podziękować Radnym z uwagi na to, że pochylili się nad taką prośbą 
mieszkańców, bo mieszkańcy bardzo oczekują tych mieszkań, żeby pozyskiwać mieszkania na 
własność i tutaj z 20% zmieniono na 5% tę możliwość wykupu tego mieszkania. Zachęcamy 
wszystkich tych, którzy zamieszkują mieszkania komunalne należące do Urzędu Miasta. Radni 
pochylają się dla mieszkańców, żeby mieli korzystnej cenie możliwość wykupu mieszkania 
własnościowego. Na własność.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Dokładnie tak. Dyskutowaliśmy nad tym programem 
kilkukrotnie na Komisji Komunalnej, więc teraz przejdźmy proszę Państwa do głosowania nad 
uchwałą zmieniającą uchwałę nr 33/193/2017. Rozpoczynamy głosowanie. „ 
 

Głosowano w sprawie: 

uchwała zmieniająca uchwałę nr XXXIII/193/2017 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 24 

stycznia 2017 r. w sprawie ustalenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych oraz 

warunków udzielenia bonifikat od ceny lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miasto Golub-Dobrzyń na rzecz najemców; 

Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Wojciech Kurek, Monika Kwidzyńska, Piotr Paweł 

Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Szymon Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Katarzyna Godlewska, Katarzyna Wilangowska 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (5) Franciszek Leszek Jagielski, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 

 

 c) uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie Zrzeszenie 

Sędziów AEQUITAS z siedzibą w Łodzi w przedmiocie obrony konstytucyjnej zasady 

niezawisłości i niezależności sędziów polskich; 

Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów 

AEQUITAS z siedzibą w Łodzi w przedmiocie obrony konstytucyjnej zasady niezawisłości i 

niezależności sędziów polskich; 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Katarzyna Godlewska, Wojciech Kurek, Monika 

Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Katarzyna Wilangowska, Szymon 

Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Franciszek Leszek Jagielski, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 

 

 d) uchwała w sprawie wystąpienia Gminy Miasto Golub-Dobrzyń z Międzynarodowego 

Stowarzyszenia „Cittaslow – Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego Życia”; 

Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Udzielam głosu Wiceprzewodniczącemu Rady, Panu 

Krzysztofowi Skrzynieckiemu.” 

Radny Krzysztof Skrzyniecki: „Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, Szanowni Radni. Mam 

pewną satysfakcję oddając głos w tym głosowaniu za wyjściem z tego programu. Trzy lata temu, 

kiedy to większością głosów radnych, których nie udało mi się przekonać, których dzisiaj nie ma, 

weszliśmy do tego programu CITA Slow. Wpłaciliśmy wtedy wpisowe, jeżeli się nie mylę, to około 

10000,00. Przez 3 lata, które spędziliśmy w tym stowarzyszeniu, zapłaciliśmy dodatkowe 4500,00 

euro. No, to 1500,00 euro rocznie przez 3 lata, 4500,00 euro, czyli to w sumie licząc, zaokrąglając 

wychodzi 30000,00 złotych. Proszę Państwa, wydaliśmy 30000,00 złotych i mam wrażenie, że za 

wstawienie dwóch postów przez 3 lata o mieście Golub-Dobrzyń, gdzie były głównie zdjęcia, było 

ich, jak się nie mylę, 11 i opis, który został też po części skopiowany ze strony urzędowej lub nawet 
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przygotowany przez urzędników, lub komuś to zostało zlecone. Wtedy mówiłem, że to nie jest 

dobry pomysł. Jeżeli mówię, to angażuję się w to, sprawdzam, poparłem to badaniami, które 

zostały przeprowadzone na temat tego stowarzyszenia i jak te miejscowości, które w tym 

uczestniczą, odbierają. Z tych badań wychodziło, że my raczej powinniśmy się zastanowić, żeby 

wejść, ponieważ głównie skupia to miasta z terenu województwa warmińsko-mazurskiego. I tam 

to funkcjonuje. I też, żeby nie być gołosłownym, bardzo często jestem w Działdowie, gdzie to 

stowarzyszenie działa prężnie i naprawdę widać ten potencjał. Przejeżdżam przez różne miasta 

województwa warmińsko-mazurskiego, gdzie naprawdę widać wkład tego stowarzyszenia i że coś 

się dzieje. U nas, niestety, coś zawiodło. Nie wiem co zawiodło, ale szkoda, bo wydaliśmy prawie 

30000,00 i mam wrażenie, że chyba na tego ślimaka, który ówczesny burmistrz miał w gabinecie, 

pomarańczowego ślimaka ze szkła, bo tylko to widziałem. A mówiłem i ostrzegałem, że te 

pieniądze mogły być przeznaczone. Patrzę, ta kwota, około 30000,00, to jest 6-7 stacji 

rowerowych. Dziś te stacje rowerowe byłyby na mieście. Dziś te stacje były cały czas użytkowane 

tak jak ta, którą zakupiłem i stoi pod moim blokiem, i jest notorycznie używana, którą muszę 

konserwować, bo wiadomo, ludzie korzystają, to trzeba konserwować. Ale gdyby było ich 7, ludzie 

by mieli lepszy dostęp i oni faktycznie by odczuli to, że te 30000,00 zostało wydane na coś 

pozytywnego. Do samej organizacji oczywiście nie mogę mieć pretensji, ponieważ widzę jak to 

funkcjonuje gdzie indziej. Tu się nie przyjęło, i mam wrażenie, że tym wszystkim, co kierowało 

większość radnych podejmujących wtedy decyzję, żeby być w tym stowarzyszeniu i wydać 

30000,00, był tylko i wyłącznie pomarańczowy ślimak. Dziękuję bardzo za dzisiejsze głosowanie i 

mam nadzieję, że kolejne głosowanie stworzy nam większe szanse w uczestnictwie w innych 

programach. Tak jak ostatnio, a jeszcze zapomniałem, bo przytoczę ostatnie te głosowanie nad 

wejściem do CITA Slow. Tylko trzech radnych. Ja, obecna Burmistrz i Pan Franciszek byliśmy 

przeciwni wejściu do tego stowarzyszenia. Wtedy obecna Pani Burmistrz powiedziała, że warto by 

skorzystać z innych inicjatyw, jak Eskapada Kujawsko-pomorskie. No i co w tym temacie 

zrobiliśmy? Była eskapada, uczestniczyliśmy, Radny Szymon Wiśniewski w tym uczestniczył, 

oprowadzał przybyłych gości do naszego miasta po zamku. I myślę, że ta promocja właśnie 

powinna w ten sposób wyglądać. Nie powinniśmy przyjmować czyichś znaków towarowych, tylko 

powinniśmy tworzyć, też jak Burmistrz dzisiaj powiedziała, swój ziołowy znak. Tak, dokładnie. No 

i będziemy promować te zioła i to będzie naszą marką. Może my zarazimy kogoś, może my 

zarazimy Brodnicę, że oni będą reklamować nasze miasto naszą marką, naszymi ziołami. No i 

myślę, że w tą stronę powinniśmy właśnie iść. No, ale, puentując, dziękuję wszystkim za dzisiejsze 

głosowanie i za oszczędzenie w przyszłości wydanych pieniędzy, które też by, niczym podejrzewam, 

nie skutkowały. Dziękuję.” 

Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „To jeszcze w gwoli tak szybkiego wyjaśnienia, 

podsumowania. Tak naprawdę wydaliśmy 40000,00. Ja sama 3 lata temu, na tej sali, podnosiłam 

ochoczo rękę za. Ja akurat odwiedzałam Lidzbark, w którym to stowarzyszenie również działa. 
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Wydawało mi się, że uda nam się powtórzyć, że tak powiem sukces tego stowarzyszenia z Warmii 

i Mazur na naszym terenie. Po roku od podjęcia uchwały o przynależności do CITA Slow zapytałam 

się, również na tej sali, jako radna, jakie korzyści miasto osiągnęło należąc do tego stowarzyszenia. 

Wtedy uzyskałam odpowiedź, że jeszcze żadnych. W tamtym roku również ponowiłam pytanie i 

również uzyskałam taką odpowiedź, że jeszcze się nic nie wydarzyło, więc minęły 3 lata i wydaje 

mi się, że tak jak powiedział Pan Radny i Wiceprzewodniczący Krzysztof Skrzyniecki, za dwa posty, 

które pojawiły się w roku 2024, z tego co sobie przypominam, zapłacić prawie 40000,00, to jest 

jednak troszeczkę za dużo. Przejdźmy do kolejnej uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta 

Golub Dobrzyń do Związku Miast Polskich. Otwieram głosowanie. Chwileczkę. Tak, teraz widzę. 

Udzielam głosu.” 

Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie wystąpienia Gminy Miasto Golub-Dobrzyń z Międzynarodowego 

Stowarzyszenia „Cittaslow – Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego Życia”; 

Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Wojciech Kurek, Monika Kwidzyńska, Piotr Paweł 

Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Szymon Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Katarzyna Godlewska, Katarzyna Wilangowska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Franciszek Leszek Jagielski, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 
 

Radna Katarzyna Godlewska: „Ja mam takie pytanie odnośnie tej uchwały, którą teraz będziemy 
podejmować, odnośnie Związku Miast Polskich. Dwa lata temu, bodajże albo 3 lata temu, już teraz 
nie pamiętam, wcześniej radni podejmowali decyzję o wystąpieniu ze Związku Miast Polskich, a 
miasto było jakby 20 lat w tych Związku Miast Polskich, może nawet od samego początku, nie 
śledziłam tego, więc nie jestem w stanie teraz powiedzieć, jakie korzyści wtedy płynęły i wtedy jak 
skorzystaliśmy z tego Związku Miast Polskich, bo jakby nie kontrolowałam tego, chciałabym 
wiedzieć, że teraz z powrotem chcemy do tego Związku Miast Polskich przystąpić.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Burmistrz, bo Pani Burmistrz... Aha, dobrze. Ad vocem Pan 
Krzysztof Skrzyniecki.” 
 
Radny Krzysztof Skrzyniecki: „Ja, Pani Radna, przypomnę, jak to się zadziało. W efekcie tego, że 
wstąpiliśmy do CITA Slow, prośbą Burmistrza było, i wtedy to na wniosek burmistrza głosowanie 
było, że jeżeli wchodzimy do jednego stowarzyszenia, to po co będziemy w dwóch? Przejdźmy?” 
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Radna Katarzyna Godlewska: „Jakie korzyści płynęły z tego, że byliśmy w Związku Miast Polskich, 
bo CITA Slow to CITA Slow, to jest zupełnie jakby inna organizacja, a byliśmy tyle lat w Związku 
Miast Polskich. I wtedy jakie były wymierne efekty? Państwo byli radnymi, ja nie byłam, więc 
chciałabym wiedzieć.” 
 
Radny Krzysztof Skrzyniecki: „Jak dobrze sobie przypominam, Pani Radna, była na każdej sesji, 
protokołowała i myślę, że sobie już wtedy zdawała sprawę(...)” 
 
Radna Katarzyna Godlewska: „Krzysztofie, ale nie miałam prawa głosu i dyskusji, także chciałabym 
widzieć z tej perspektywy Rady.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Pani Katarzyno pozwólmy Panu Wiceprzewodniczącemu 
się wypowiedzieć. Nikt Pani nie przeszkadzał, nie odbierał głosu.” 
 
Radny Krzysztof Skrzyniecki: „Spokojnie, ja sobie poradzę Pani Przewodnicząca bez takich 
wycieczek. Jak wspomniałem, Związek Miast Polskich to jest to samo co na zasadzie Związek 
Powiatów Polskich. I Związek Powiatów Polskich, które, na które spotkania jeździłem, z racji z tego, 
że pracuję w powiecie, wiem jakie tam są rozmowy, decyzje podejmowane i na czym to polega. I 
tak samo korzyści, które teraz płyną z tego, że jest się np. w Związku Miast Polskich czy Związek 
Powiatów Polskich, w tym momencie organizowano są różne szkolenia dla pracowników, które są 
w formie bezpłatnej, a naprawdę takie szkolenia są bardzo drogie. Sam brałem udział na takim 
szkoleniu organizowanym przez Związek Powiatów Polskich, tu pewnie przez Związek Miast 
Polskich też takie szkolenie będzie, z obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego. Proszę mi 
wierzyć, że takie szkolenie urząd kosztuje na jednego człowieka jedno szkolenie, to jest w 
granicach 2500,00 złotych. Więc tych szkoleń na pewno będzie więcej, tych pracowników będzie 
musiało być więcej przeszkolonych i samo to, że będziemy mogli w tym uczestniczyć, i dla samych 
szkoleń nawet warto. Chociaż nie tylko szkolenia są ważne, ale inne sprawy, które przy okazji bycia 
w takim zgromadzeniu, to są wyjazdy studyjne do innych miast, a nawet i krajów, które też 
przynoszą korzyści. Tutaj, jak wspomniałem, stowarzyszenie CITA Slow nic w tej dziedzinie dla nas 
nie zrobiło. Dziękuję.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Chciała jeszcze zabrać głos. Udzielam głosu.” 
 
Burmistrzyni Dominika Piotrowska: „Pani Katarzyno, Pani Radna, ja myślę, że co mieliśmy dla 
miasta? Myślę, że tyle mieliśmy, ale Pan Mariusz Piątkowski skorzystał. No, jeżeli nie korzystał, nie 
miał potrzeby, nie jeździł, nie oglądał tych szkoleń, no, to się wypisał. Nie miał potrzeby. My akurat 
widzimy ogromną potrzebę. Ja jeżdżę na każdy konwent burmistrzów, widzę ile jest wątków 
poruszanych. Mówimy, jakie będą np. zasady nowych konkursów. Omawiane są nowe 
dofinansowania. Ja np. bardzo dużo z tego korzystam. Wracam i już wiem, tu muszę zajrzeć, tam 
jest dofinansowanie. Z wielu dofinansowań się okazuje, nie korzystaliśmy wcale, chociaż marszałek 
od wielu lat ma małą infrastrukturę do 200000,00. Gmina Golub-Dobrzeń chyba 5 czy 6 razy już 
składała mają siłownię, a miasto nie składało. Więc ja myślę, że tyle, ile pan Mariusz Piątkowski 
korzystał, jeździł, to tyle wyniósł, a że chciał się wypisać, to może nie jeździł. Nie wiem tego, ale ja 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

widzę potrzebę, żebyśmy z powrotem się zapisali, bo są to szkolenia na terenie miasta, 
województwa, gdzie mamy go na wyciągnięcie ręki. Z CITA Slow mieliśmy propozycję wyjazdu, nie 
pamiętam, Hiszpania, Malaga, gdzie? Korea? Korea? No, nie wiem, kto by z nas miał pojechać z 
tego CITA-slow do Korei? Nie wiem, może Pani Radnej byśmy opłacili? Nie wiem, ale ja też realnie 
patrzę, żeby tutaj coś było, było dla nas, naprawdę nawet online. My musimy płacić bardzo dużo 
właśnie za szkolenia, ale jak już mamy składkowe, to mamy dużo taniej albo za darmo, bo jednak 
te stowarzyszenia, te związki działają, tak jak już Pan Krzysztof mówił.” 
 
Radna Katarzyna Godlewska: „A jest teraz składka?” 
 
Burmistrzyni Dominika Piotrowska: „Przepraszam, ale ja Pani nie przeszkadzałam, więc bardzo 
Pani proszę, bo Pani notorycznie przerywa. Ja i Panu Krzysztofowi Pani przerywa, a jesteśmy teraz 
na sesji. Była Pani tutaj... Przepraszam, ale Pani mi... Przepraszam. Pani mi cały czas... Pozwala mi 
Pani? Już mogę? Tak? Dziękuję bardzo. Pani Radna, zapisujemy się do związku i mam nadzieję, że 
tutaj jak Pan Krzysztof zarekomendował, korzystał wielokrotnie jako pracownik powiatu i widzi w 
tym sens. My uważamy, że też jest w tym sens, bo to jest coś tutaj lokalnego. Zrzeszają się 
burmistrzowie, wójtowie, urzędnicy. Teraz mieliśmy np. przyjechali do nas wczoraj z Gminy 
Sędziejowice ponad 20 urzędników, wymienialiśmy się doświadczeniami, mówili w jaki sposób oni 
pozyskują fundusze. Oprowadziliśmy ich po mieście, byli tutaj w urzędzie, też omawialiśmy obieg 
dokumentów. Uważam, że takie przestrzenie realne, gdzie możemy się spotkać z drugim 
urzędnikiem, z drugim burmistrzem, są bardzo ważne. Tutaj tak naprawdę, jak człowiek z 
człowiekiem. A CITA Slow, to możemy sobie wyjechać do Włoch, nie wiem, na Mazury i zobaczyć, 
jak to wygląda, ale, po prostu, nam są potrzebne szkolenia i jakieś źródła dofinansowań. Dziękuję 
bardzo.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Czy są jeszcze jakieś pytania w związku z podejmowaną 
właśnie uchwałą? Ja pamiętam, jak była Komisja Infrastruktury i rozmawialiśmy na temat 
wystąpienia z CITA Slow i wtedy nikt zastrzeżeń co do tego nie miał, ani do przystąpienia do 
Związku Miast Polskich. Przejdźmy do głosowania. Rozpoczynam głosowanie.” 
 

 e) uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Golub-Dobrzyń do Związku Miast 

Polskich; 

Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Golub-Dobrzyń do 

Związku Miast Polskich; 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Wojciech Kurek, Monika Kwidzyńska, Piotr Paweł 

Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Katarzyna Wilangowska, Szymon Wiśniewski, Iwona 

Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Godlewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Franciszek Leszek Jagielski, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 

 

 f) uchwała zmieniająca uchwałę nr X/44/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 

17 grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Golubia-

Dobrzynia na lata 2025-2041; 

Głosowano w sprawie: 

uchwała zmieniająca uchwałę nr X/44/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 17 grudnia 

2024 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Golubia-Dobrzynia na lata 

2025-2041; 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Katarzyna Godlewska, Wojciech Kurek, Monika 

Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Katarzyna Wilangowska, Szymon 

Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Franciszek Leszek Jagielski, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 

 

 g) uchwała zmieniająca uchwałę Nr X/45/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 

17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Golubia-Dobrzynia na 2025 rok. 

Głosowano w sprawie: 

uchwała zmieniająca uchwałę Nr X/45/2024 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 17 grudnia 

2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Golubia-Dobrzynia na 2025 rok. 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (10) Izabela Borkowska, Sebastian Chojnacki, Katarzyna Godlewska, Wojciech Kurek, Monika 

Kwidzyńska, Piotr Paweł Rybiński, Krzysztof Skrzyniecki, Katarzyna Wilangowska, Szymon 

Wiśniewski, Iwona Zwierzchowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Franciszek Leszek Jagielski, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Janusz 

Wichrowski, Konrad Emil Zaporowicz 

 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o wnioskach złożonych w okresie 

międzysesyjnym. 

W tym punkcie Przewodnicząca Rady Monika Kwidzyńska odczytała informację o złożonych 

wnioskach w okresie międzysesyjnym, po czym oddała głos Sekretarz Miasta Agnieszce Matyjasik, 

która odczytała odpowiedzi na interpelacje złożone w okresie międzysesyjnym.  

11. Interpelacje i wolne wnioski. 

W tym punkcie obrad Przewodnicząca Rady Monika Kwidzyńska otworzyła dyskusję i udzieliła 

głosu radnej Katarzynie Godlewskiej.  

Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Punkt interpelacje i wnioski. Pani Katarzyna Godlewska się 
zgłosiła. Udzielam głosu Pani Katarzynie.” 
 
Radna Katarzyna Godlewska: „Drodzy Państwo, ja w dniu dzisiejszym chciałam złożyć kilka 
interpelacji. Pierwsza interpelacja dotyczy monitoringu, ale nie będę już jej powielać, ponieważ 
Pan Zastępca Burmistrza poruszał ten temat, więc nie będę się powtarzać. Druga interpelacja 
brzmi, chciałabym wiedzieć, kiedy nastąpi wznowienie funkcjonowania budżetu obywatelskiego. 
Proszę o udzielenie konkretnych informacji na ten temat. Kolejna interpretacja, proszę o 
udzielenie informacji i przedstawienie harmonogramu imprez, wydarzeń kulturowych 
organizowanych przez Urząd Miasta w nadchodzącym okresie wakacyjnym. Proszę podać datę i 
nazwę wydarzeń zaplanowanych przez Urząd Miasta na muszli koncertowej. Jakie wydarzenia są 
planowane na Starówce Golubskiej, gdzie i jakie atrakcje są zaplanowane na Dzień Dziecka? Czy 
będzie w tym roku impreza otwarta i bezpłatna dla mieszkańców miasta, taka jak we 
wcześniejszych latach Pożegnanie Lata? Jakie będą zespoły oraz atrakcje? Jakie działania są 
podejmowane na zmodernizowanym targowisku miejskim, tak aby jak najpełniej wykorzystać 
potencjał tego miejsca? Czy miasto będzie dysponować materiałami promującymi turystów? 
Proszę o udzielenie konkretnej odpowiedzi, jakie materiały, w jakich ilościach, od kiedy będą 
dostępne, jakie działania zostały podjęte odnośnie promocji turystyki. Proszę o udzielenie też 
informacji, jakie wspólne są inicjowane zadania razem z Zamkiem Golubskim. I ostatnia 
interpretacja w związku z koncertem, który odbył się na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Golubiu-Dobrzyniu. Na plakatach było napisane koncert majówkowy, czyli piknik rodzinny w 
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Golubiu-Dobrzyniu. Proszę o udzielenie informacji, jaki nadzór miasto miało nad wydarzeniem, 
które Urząd Miasta i OSIR promował. Czy Urząd Miasta lub Ośrodek Sportu i Rekreacji albo 
jakakolwiek instytucja miejska ponosiła jakiekolwiek koszty związane z tym wydarzeniem? Jakich 
opłat do Urzędu Miasta bądź Ośrodka Sportu i Rekreacji lub innych instytucji miejskich dokonał 
organizator tego wydarzenia? Kto zawarł z organizatorem wydarzenia umowę? Urząd Miasta czy 
OSIR? I czy te umowy zostały opublikowane w rejestrze umów na stronie Urzędu? Dziękuję.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Może najpierw Pani Burmistrz i potem Pan Przemysław 
Mamrot.” 
 
Burmistrzyni Dominika Piotrowska: „Nie zdążyłam zapisać wszystkich, ale odpiszemy na piśmie. 
Ciekawość może zaspokoję części mieszkańców, bo nie mówiliśmy tej informacji. Na dni miasta 
będzie gwiazda wieczoru Bednarek. To taka właśnie informacja. Jeżeli chodzi o piknik, piknik 
zrealizowała go firma zewnętrzna, wynajęliśmy teren. Firma była odpowiedzialna za 
zabezpieczenie wydarzenia, więc my tylko, po prostu, zawarła umowę z Ośrodkiem Sportu 
i Rekreacji. Oczywiście imprezy, mnóstwo imprez jest bezpłatnych. W ubiegłych latach również 
odbywały się imprezy płatne. Przegotowywał je pan [anonimizacja] w Domu Kultury. W Ośrodku 
Sportu i Rekreacji nie było dotychczas takich koncertów w takim wymiarze jak Stachurski. Przy 
czym zauważyłam, że mieszkańcy mają chęć uczestniczyć. Bilety dosyć drogie, 70,00 zł., rozeszły 
się praktycznie w kilka dni, więc nie widzę powodu, żeby ograniczać mieszkańcom uczestniczenie 
w takich koncertach, bo często jeżdżą do Torunia, na Jordanki. do innych ośrodków dużych, a tutaj 
jednak nie musimy ponosić kosztów transportu do innego miasta, więc myślę, że powrócimy do 
formuły takich dużych koncertów na jesień i zimę, bo myślę, że wtedy bardziej tak mieszkańców 
to przyciąga. Wszystkie imprezy organizowane przez Urząd Miasta w okresie wakacyjnym na 
Starówce, czy na Muszli Koncertowej, czy na Dni Miasta będą oczywiście bezpłatne. Formuła, którą 
zapoczątkował [anonimizacja] kontynuował, jak dzień dziecka, również będzie. Tutaj nad tym 
czuwa Pani Gralik, odnośnie Karuzel. Jednakże 1 czerwca prawdopodobnie będą to wybory druga 
tura. Musimy zachować ciszę i więc tutaj też to organizujemy, żeby absolutnie nic nie wpłynęło 
negatywnie na przebieg wyborów. I co jeszcze bym mogła powiedzieć? Przypominam sobie, jak za 
pana [anonimizacja] organizowano różne wydarzenia, jak np. konkurs tańca. Z tego, co pamiętam, 
bilety na ten konkurs tańca kosztowały około 100,00 zł. Nawet Urząd Miasta nie skasował wtedy, 
pamiętam, za wynajem. Organizator sobie zarobił za wydarzenie. Ja wtedy też pisałam 
interpelację, więc to trzeba też spojrzeć z innej strony, że my też chcielibyśmy na tym obiekcie 
zarabiać. Niebawem też będą jakieś prywatne firmy robiły wydarzenia, wynajmują nasze obiekty, 
więc myślę, że tutaj też menadżersko musimy do tego podchodzić, żeby, jeżeli jest taka 
sposobność, halę wynajmować, zarabiać na niej i wtedy inwestować w jakieś nowe rzeczy. 
A jeszcze nie wspomniałam, chyba to jest też ważne dla mieszkańców, a przede wszystkim dla 
rodziców, Będziemy wymieniać plac zabaw cały na Jordankach. Skończyliśmy już projektowanie 
placu zabaw. Pamiętamy, że Jordanki przygotował ten cały plac zabaw. Pan [anonimizacja] przez 
lata dosyć taki zaniedbany był. Był to plac zabaw drewniany. Teraz zupełnie inny model wchodzimy, 
placu zabaw. Niestety place zabaw drewniane są dosyć tanie w zakupie, ale bardzo drogie 
w konserwacji. Bardzo dużo belek, po kilku latach już bardzo szybko się psuje, próchnieje, teraz 
idziemy w taki nowoczesny plac zabaw metalowo-plastikowy w klimacie zamku myślę, więc taki 
będzie tematycznie w stosunku do miasta. Dziękuję bardzo.” 
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Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Oddaję głos Panu Kierownikowi OSIR-u, 
Przemysławowi Mamrotowi.” 
 
Kierownik OSiR Przemysław Mamrot: „Szanowna Pani Radna, umowę zawarł Ośrodek Sportu 
i Rekreacji. Podpisałem ją ja z firmą zewnętrzną, która to jest ta sama firma, ci sami ludzie, którzy 
organizowali wcześniej koncerty na hali. Jeśli chodzi o koszt, jaki poniesie ta firma, czyli o to, ile 
wpłynie do nas, to było to uzależnione od frekwencji. Frekwencja nie była zbyt duża, więc będzie 
to gdzieś tam w granicach 1000,00 złotych. Plus oczywiście ta firma ponosi koszty związane 
z organizacją imprezy. My nie wydaliśmy na tą organizację nic, także wszystko było po stronie 
organizatora. A jeśli chodzi o nadzór, to rozumiem, że to chodzi o nadzór nad organizacją? Czy ktoś 
był na miejscu? Ja byłem. Ja byłem w swoim wolnym czasie, żeby mieć kontrolę na tym, co tam się 
dzieje, czy wszystko jest ok. Byłem ja. To był 1 maja i był pracownik, który na koniec zamknął obiekt. 
To znaczy tak, tutaj łącznie to, co u nas, plus internet, tam gdzieś około 220-230 biletów było 
sprzedanych. Organizator zakładał, też jeśli chodzi o, że organizator tam, my np. pomagaliśmy 
w promocji, jednak ta firma wydała naprawdę duże pieniądze, żeby to zorganizować, dlatego 
wypadało chociaż ten plakat, udostępnić. Być może mylnie ktoś pomyślał, że my jesteśmy 
organizatorem, ale tam wszędzie przy tym wydarzeniu były informacje, kto to organizuje. Także 
tutaj myślę, że oni około 1000 biletów chcieli sprzedać. Co dziesiąty mieszkaniec miasta musiałby 
przyjść, żeby to się jakoś im zwróciło. Ale tak jak mówiłem, już tej formy na pewno nie będziemy 
robić. Jeśli już jakiś koncert na hali w zimę, czy tam jakieś chłodniej, tak jak robiliśmy Stachurskiego, 
bo tam się sprzedało 500, cały komplet biletów, jeszcze ich zabrakło i tam był sam pozytywny 
odbiór. Ja też mówię, jestem refleksyjny, wyciągam wnioski. Mówię, no kosztów nie ponieśliśmy, 
także uczymy się, na szczęście nie za nasze, na błędach, ale na szczęście nie naszych, tylko tego 
organizatora. Dziękuję.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Pan Szymon Wiśniewski.” 
 
Radny Szymon Wiśniewski: „Szanowni Państwo, kilkanaście lat temu w Golubiu- Dobrzyniu 
z okazji rocznicy połączenia Golubia i Dobrzynia w jeden organizm miejski przyznawany był tytuł 
Zasłużony dla Golubia- Dobrzynia. Przyznano kilkanaście, kilkunastu osobom ten tytuł został 
przyznany, wyróżniono te osoby. Były to różne osoby, byli to nauczyciele, byli to działacze 
społeczni, mieszkańcy naszego Golubia- Dobrzynia. Niestety w poprzednich latach ten tytuł został 
zaniechany, zaniechano przyznawania tego tytułu i w związku z tym zwracam się z prośbą, aby 
ponownie przyznawać te wyróżnienie. Regulamin jakiś czas temu został opracowany, warto ten 
regulamin odkurzyć, ponownie przyjrzeć się, może wprowadzić nowe kategorie, no, w jakiś sposób 
odświeżyć ten temat. Ja ze swojej strony deklaruję chęć udziału w opracowaniu nowych zasad 
przyznawania tego tytułu zasłużonych dla Golubia-Dobrzynia. Uważam, że wyróżnienie 
mieszkańców Golubia-Dobrzynia, którzy aktywnie działają na rzecz rozwoju miasta pozwoli 
wynagrodzić, chociaż w pewnym sensie, pracę i służbę tych osób na rzecz Golubia-Dobrzynia.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Pani Iwona Zwierzchowska.” 
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Radna Iwona Zwierzchowska: „W związku z remontem ul. Słuchajskiej, ja chciałam prosić 
o udzielenie informacji na jakim etapie jest obecnie sporządzanie dokumentacji technicznej i kiedy 
jest przewidywany termin wykonania tego zadania.” 
 
Kierownik WI Justyna Stokowska: „Szanowni Państwo, wykonanie dokumentacji technicznej to 
jest termin realizacji do 15 maja. Najprawdopodobniej troszeczkę nam się to przedłuży ze względu 
na to, że trochę pojawiło się, pojawiło się takich informacji dodatkowych dotyczącej tej drogi 
i jesteśmy na etapie jeszcze uzgadniania tej inwestycji z Zarządem Dróg Wojewódzkich i mam 
nadzieję, że jeżeli wszystko będzie pozytywnie, no, to będziemy ku końcowi. Dziękuję bardzo. 
Jeszcze coś?” 
 
Radna Iwona Zwierzchowska: „Wykonania remontu.” 
 
Kierownik WI Justyna Stokowska: „No, byśmy chcieli najprawdopodobniej do końca listopada to 
wykonać. Tak jak jest zgodnie z umową dotacji, to jest umowa dotacji, gdzie są zapisy, że ta umowa 
dotacji jest przyznana na rok 2025 i musimy do końca listopada się tutaj wyrobić z tym całym 
remontem, nie? Dziękuję bardzo.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „O głos prosi Wiceburmistrz, Pan Piotr Kowalczyk.” 
 
Zastępca Burmistrzyni Piotr Kowalczyk: W temacie, oczywiście, inwestycji Słuchajskiej. Jeszcze 
jutro wybieramy się do Zarządu Dróg Wojewódzkich, żeby pewne szczegóły z nimi dogadać. 
Kwestia tego skrzyżowania i aspekt własnościowy jest jeszcze dyskusyjny i nieustalony w 100%. 
W znaczeniu takim, że jest tam część przestrzeni, która jest po stronie Gminy Golubia-Dobrzynia, 
w rękach prywatnych, po stronie wójta, ale chcemy jak najszybciej te kwestie projektowe 
dokończyć, stąd też nasz taki dynamiczny wyjazd do Zarządu Dróg Wojewódzkich celem ustalenia 
tej granicy naszej inwestycji odnośnie Słuchajskiej. Planujemy tę inwestycję zakończyć, znaczy 
musimy zakończyć, i chcemy zakończyć do końca listopada tego roku. Oczywiście po zakończeniu 
dokumentacji będziemy uruchamiać postępowanie przetargowe. Mamy nadzieję, że będzie 
korzystne i znajdziemy tutaj wystarczające środki, żeby ewentualnie dołożyć do tejże dotacji 
marszałka, to jeszcze za wcześnie, żeby mówić o takich szczegółach. Planujemy na pewno 
postępowanie przetargowe w czerwcu. Mam nadzieję, że inwestycja ruszy, myślę, że dopiero po 
turnieju rycerskim. 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Pan Piotr Rybiński.” 
 
Radny Piotr Rybiński: „Szanowni Państwo, Pani Burmistrz. Mam takie pytanie w związku ze 
zbliżającym się okresem turystycznym, bardziej natężonym okresem turystycznym i tutaj 
poruszanym już wątkiem współpracy miasta z zamkiem. Ja bym chciał wrócić może nie do całego 
kontekstu, ale do sprawy, która kilka lat temu miała miejsce. Chodzi o drogę, o działkę, która 
stanowiła część historycznej pierwszej drogi do zamku. Swojego czasu dosyć głośno było 
o zamiarach sprzedaży, to już zostawmy ten temat. Z tego co pamiętam działka ta została 
przekazana oddziałowi PTTK, prawda? I teraz chciałbym się dowiedzieć, bo minęły bodajże 3 lata, 
chciałbym się dowiedzieć, czy prace, zadania, jakieś ruchy po stronie miasta jeszcze są jakieś do 
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wykonania, żeby ta funkcja została tej drodze przywrócona? Czy w ogóle, co się dzieje w tym 
temacie. Także bardzo proszę o informację, jeżeli są Państwo w stanie udzielić na dzień dzisiejszy. 
Dziękuję.” 
 
Burmistrzyni Dominika Piotrowska: „Z marszu, odpowiadając Panu, ja z tego co pamiętam, była 
to dzierżawa na jakiś okres, z tego co pamiętam, chyba 10 lat. Zamek w tym czasie miał dokonać 
właśnie remontu czy dostosowania tej drogi, więc my wyślemy pismo do zamku, bo teraz on 
dysponuje tą drogą, jakie prace po prostu podjął zamek, na jakim są etapie i oczywiście poprosimy 
o pismo i przekażemy Panu.” 
 
Radny Piotr Rybiński: „Rozumiem, że umowa została zawarta z zamkiem, została ta działka 
przekazana i teraz jest inicjatywa po stronie zamku, że miasto w tej chwili już zrobiło wszystko, co 
miało do zrobienia w tym temacie, tak?” 
 
Kierownik WI Justyna Stokowska: „Ja może dopowiem. Szanowni Państwo, z tego co ja pamiętam, 
to była umowa użyczenia na okres 10 lat, ta umowa zawarta z zamkiem i przez ten okres musiał 
jakieś tam określone zadania ten podmiot wykonać i wszystko wskazane jest w umowie, natomiast 
też, z tego co pamiętam, to było odtworzenie tego przejścia pierwotnego do zamku przez tą 
wskazaną działkę, która tam była kiedyś przeznaczona do sprzedaży. Mogę przygotować te 
dokumenty i też mogę Panu Radnemu udostępnić, jeżeli Pan Radny ma takie życzenie, bo to są 
dokumenty, które tutaj były też i wielokrotnie omawiane i na komisjach, i na sesjach, także jeżeli 
jest taka potrzeba, to zapraszam. Dziękuję bardzo.” 
 
Radny Piotr Rybiński: „Dziękuję bardzo. Jestem najmłodszy stażem radnym, w związku z czym nie 
brałem udziału w poprzedniej kadencji w tych pracach. Dziękuję, na pewno się zgłoszę, a przy 
okazji chciałbym jeszcze skorzystać z głosu, że jutro mija rok od pracy nowej Rady, także tutaj 
chciałbym złożyć serdeczne gratulacje dla wszystkich radnych, dla władz miasta z okazji tej 
rocznicy, że pracujecie jak możecie. I chciałbym jeszcze poruszyć jeden wątek, który tutaj się 
przewijał, może nie wszyscy zauważyli, ale który przewijał się od początku dzisiejszej sesji. Na co, 
proszę Państwa, warto zwrócić uwagę. Jakie jest, proszę Państwa, jeden z największych 
problemów naszego samorządu, naszego miasta? Problem odpływu ludności. Jest dramatyczna 
sytuacja demograficzna, tak? I teraz, co robią inne samorządy, bo jest, są raporty, są opracowania, 
które mówią, że są nieliczne wprawdzie samorządy, w których następuje napływ ludności, gdzie 
jest przyrost naturalny. I w tych samorządach władze stawiają na te projekty, o których właśnie 
państwo, nie tylko Pani Burmistrz, ale też Pani Dyrektor Domu Kultury wspomniała. Chodzi 
o pozyskiwanie środków na te projekty, które były zawalone przez lata, które dopiero teraz 
Państwo sięgają o środki na wsparcie klubów seniora, na wsparcie najmłodszych klubów 
przedszkolaka, na nasadzanie drzew, na wszelką infrastrukturę, która uczyni to nasze miasto 
bardziej atrakcyjnym. Zgoda, bardzo spektakularnymi inwestycjami są drogi, ronda, jak najbardziej 
jestem za. Ale zwróćmy uwagę na to, że teraz, od niespełna roku, nasze władze kładą nacisk na te 
inicjatywy. Z takiego pułapu zaczynamy, przynajmniej z dziesięcioletnim opóźnieniem, takie prace 
od podstaw, które mogą naprawdę ruszyć to nasze miasteczko z miejsca. Także taka odrobina 
refleksji jeszcze raz. Gratuluję tej pracy wszystkim, wszystkim radnym tego roku, który raz było 
z górki, raz pod górkę. Wszyscy na pewno się w mniejszym, bo w większym stopniu zaangażowali 
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w tą pracę i na pewno wszystkim nam to miasto jest bliskie. Także ja życzę Państwu i sobie też, 
żeby te najbliższe miesiące, lata były coraz bardziej owocne, żeby mniej było takich powodów do 
jakiegoś wrzucania kamyczka do ogródka, do jakiejś waśni, ażebyśmy tutaj się spotykali i dobrze 
pracowali na rzecz rozwoju Golubia- Dobrzynia. Dziękuję.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać 
głos? Pani Burmistrz.” 
 
Burmistrzyni Dominika Piotrowska: „Króciutko. Zgadza się, jutro mija dokładnie rok, kiedy zostali 
Państwo wybrani na radnych, ja na burmistrzynie. Bardzo dziękuję za ten rok, bardzo owocny, 
intensywny, bardzo intensywny. Dziękuję Radnym za zaangażowanie, za popychanie tych 
wszystkich projektów do przodu i miejmy nadzieję, że tak dalej będzie szło pozytywnie, i z coraz 
większą ilością środków zewnętrznych. Dziękuję.” 
 
Przewodnicząca Monika Kwidzyńska: „Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, zamykam XVI sesję Rady 
Miasta Golubia-Dobrzynia. Przepraszam jeszcze na sekundkę, wywołamy kworum po raz ostatni. 
Dziesięciu radnych obecnych. Zamykam XVI sesję Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. Dziękuję.” 
 
Obecni: 

1. Izabela Borkowska 

2. Sebastian Chojnacki 

3. Katarzyna Godlewska 

4. Wojciech Kurek 

5. Monika Kwidzyńska 

6. Piotr Paweł Rybiński 

7. Krzysztof Skrzyniecki 

8. Katarzyna Wilangowska 

9. Szymon Wiśniewski 

10. Iwona Zwierzchowska 

 

Nieobecni: 

1. Franciszek Jagielski 

2. Łukasz Pietrzak 

3. Marek Stawski 

4. Aleksander Janusz Wichrowski 

5. Konrad Emil Zaporowicz 

 
12. Zamknięcie Sesji. 

Przewodnicząca Rady Miasta Golubia-Dobrzynia o godzinie 15:48 zamknęła XVI Sesję Rady Miasta 

Golubia-Dobrzynia. 
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Przewodnicząca 

Rady Miasta Golubia-Dobrzynia 

Monika Kwidzyńska 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Biuro Rady 


